

UG 10/17 KURSUS PENGENDALIAN TELESKOP & ASTROFOTOGRAFI

04 hingga 06 Oktober 2017

Disediakan oleh :En.Mahruzaman bin Misran (Penyelaras Kanan Program Ukur Geodetik)



PKPU / PP	TUAN HAJI AHMAD ROSTAM BIN HAJI HAMZAH ENCIK MOHD A'BDUH BIN JAILANI		
KUMP.SASAR	Juruukur, Jurugeospatal, Penolong Juruukur , Juruukur , Pegawai Pelbagai Gred dan Jabatan di bawah NRE, Sektor Swasta dan GLC		
BIL. PESERTA	20 ORANG (SASARAN)		17 ORANG (HADIR)
PECAHAN PESERTA	JUPEM	i. Bhg Ehwat Persempadanan – 1 Orang ii. Topografi Sarawak – 2 orang iii. Topografi Sabah – 1 orang	GRED • J52 – 1 orang • DG44 – 1 orang • J41 – 1 orang • JA36 – 2 orang • JA29 – 5 orang • S29 – 1 orang • DM29 – 1 orang • S22 – 1 orang • S19 – 1 orang • N17 – 1orang • S17 – 1 orang • B17 – 1 orang • Fellow Siswazah – 1 orang
	AGENSI LAIN	iv. Jab. Mufti Selangor - 3 orang v. Uitm – 1 orang vi. Jab. Mufti Sarawak -1 orang vii. UPSI -1 orang viii. USIM – 1 orang ix. Institut Tanah Dan Ukur Negara – 4 Orang x. SMK Felda Besout – 1 orang	
ULASAN PKPU	1. Kursus dihadiri oleh peserta dikalangan pegawai yang terlibat secara langsung dengan bidang Falak atau Astronomi menjadikan aktiviti perbincangan dan Q & A berjalan dengan sangat baik 2. Penceramah sangat mahir dalam bidangnya dan dapat memberi respon yang baik terhadap soalan-soalan yang diajukan peserta 3. Bilangan peserta yang hadir kurang dari bilangan yang disasarkan		
PENILAIAN PESERTA	4. Kursus yang baik dan amat berfaedah 5. Terbaik ilmu Astronomi yang sangat jarang diketahui umum, ingin kembali lagi untuk kursus lanjutan, terima kasih 6. Kursus Perlu Lebih kepada praktikal berbanding kelas secara teori 7. cadangan untuk melanjutkan tempoh kursus ini supaya dapat mempelajari pelbagai teknik memproses imej dan mengendalikan pelbagai jenis teleskop. 8. Saya berharap tempoh masa kursus ni boleh dilanjutkan lagi. Masa yang sesuai bagi kursus ini adalah sekurang-kurangnya selama lima hari. 9. nyamuk agak banyak sikit dikawasan asrama blok a 10. penceramah en. C.K.Lim adalah penyampai yang terbaik.mohon untuk lanjutkan kursus kepada 4 hari. 11. segala penyediaan dan kelengkapan yg disediakan oleh pihak instun sangat berpuashati.terima kasih. 12. Saya berharap tempoh masa kursus ni boleh dilanjutkan lagi. Masa yang sesuai bagi kursus ini adalah sekurang-kurangnya selama lima hari.		